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De heenreis is goed verlopen met twee rustige vluchten van 

Düsseldorf naar Dubai en van Dubai naar Cebu. 

Bij aankomst Cebu op het vliegveld hebben we enig oponthoud 

gehad wegens een QR code die verder helemaal geen invloed 

heeft gehad op ons binnen komen in de Filipijnen bij de 

immigratiedienst. Bij de douane waren we zo klaar en buiten 

stond de taxi te wachten om ons naar het hotel te brengen. 

Andere dag vroeg op om de boot van  negen uur te nemen naar 

Ormoc. 

Bij aankomst in het hotel eerst een lunch en in de middag naar 

het kantoor van de notaris en daar bleek dat er drie vrije dagen 

waren wegens nationale feestdagen. Dus dat betekende dat we 

niets konden doen, maar de secretaresse van de notaris, die 

wel aanwezig was, zou de notaris verwittigen dat wij aanwezig 

waren  in Ormoc en een afspraak maken 

Dat was eigenlijk niet zo erg want wij waren aan rust toe op dit 

moment. De temperatuur was zo hoog dat het was of we een 

klap in ons gezicht. Dat is even een dag wennen en nu zijn we 

er al bijna aan gewend. Bijna dus... 

De volgende morgen werden we al vroeg gebeld dat de notaris 

voor ons wel even aanwezig was, om tien uur mochten wij ons 

ten kantore melden. We hebben met hem een rustig gesprek 

gehad en van hem een goede uitleg gekregen hoe we het beste 

kunnen handelen met het schoolfonds in de toekomst. 

Vandaag zijn we naar Sambulawan geweest en hebben daar  

eerst een gesprek gehad met Adeth en Bebot die onze 

eigendommen hebben overgenomen  en van wie we heel trots 

een periodieke aflossing mochten ontvangen, daarna een 

ontmoeting bij de nieuwe middelbare school met  een nog 



trotsere Lea Villa, de bouwmeesteres van de middelbare 

school, waarna we teruggegaan zijn naar Bebot en Adeth om te 

praten over het studiefonds, de school en wat verder ter tafel 

kwam. Lea vertelde dat de overheid nu dit jaar ook de twee 

volgende lokalen gaan bouwen.  Wel moet er volgens de regels 

voor middelbare scholen hier nog een bibliotheek ingericht 

worden dus houden we ons aanbevolen om Engelse literatuur 

boeken voor de schoolbibliotheek in Sambulawan.  

Wat er nu staat, daar kunnen we met elkaar trots op zijn. 

Het heeft wel wat moeite en geld gekost maar het is allemaal 

prima gelukt alleen had Lea nog een rekeningetje voor ons. 

Morgen gaan we naar het ziekenhuis hier in Ormoc en zaterdag 

komen onze studenten en ook Lea, Adeth en Bebot hier naar 

toe om een comité te formeren die dan het schoolfonds gaat 

beheren en wij blijven daarbij op de achtergrond aanwezig. 

Straks komt ook June Ugsang nog langs, June is jarenlang 

onze rechterhand geweest hier. 
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